
Vraag: 
Zijn er extra maatregelen genomen om de Zomerstop processierups- en ander steekbeestveilig te laten 
verlopen? 
In Nederland komen nu veel meer signalen dat er veel meer processierupsen zijn. Wellicht is het raadzaam 
om op de website van gemeente (en festival) en social media advies en informatie te verstrekken over 
uitgevoerde preventieve acties en ‘restrisico’. 
  
 
Reactie: 
Wij hebben dit jaar preventief gespoten m.u.v. 3 plaatsen (oude structuren die we vanwege ecologische 
waarden niet preventief willen spuiten, zoals de Cortenbacher Allee).  
We monitoren deze plekken. Op de Cortenbacher Alleen in de buurt van het weiland is tot nu toe geen EPR 
aangetroffen in de eiken. De overige locaties zijn voorzien van lint en hier gaan we nog een curatieve inzet 
uitvoeren d.m.v. afzuigen.  We zullen deze aanpak evalueren t.o.v. de situatie in de voorgaande jaren. 
 
Op de website van de gemeente wordt informatie gegeven over de EPR. Tevens gaan wij in overleg met de 
GGD over een actievere vorm van communicatie richting onze inwoners. 
 


